
Protokół NR XLIV/2023 

z obrad XLIV sesji Rady Gminy Bądkowo 
z dnia 3 lutego 2023r. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00, zakończono o godzinie 9:35. 

Uchwalony porządek obrad XLIV sesji Rady Gminy Bądkowo: 
  

IE 

2. 

3. 

6. 

vA 

Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały 

Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na rok 2023 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

Przedstawienie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia w 

miejscowości Toporzyszczewo Stare Klubu „„Senior +” oraz włączenia go w strukturę 

organizacyjną Ośrodka Pomocy Społecznej w Bądkowie 

a) dyskusja 

b) podjęcie uchwały 

Wolne wnioski i zapytania. 

Zakończenie obrad XLIV sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Zestawienie podjętych uchwał: 

e UCHWAŁA NR XLIV/319/2023 Rady Gminy Bądkowo w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030. 

e UCHWAŁA NR XLIV/320/2023 Rady Gminy Bądkowo w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023. 
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e UCHWAŁA NR XLI321/2023 Rady Gminy Bądkowo w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia w miejscowości Toporzyszczewo Stare Klubu „Senior +” oraz 

włączenia go w strukturę organizacyjną Ośrodka Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

W sesji uczestniczyli radni i sołtysi według listy obecności. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli również zaproszeni goście — lista osób zaproszonych stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

Ad.1) 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas dokonała otwarcia XLIV sesji 

Rady Gminy Bądkowo, przywitała wszystkich obecnych radnych i sołtysów, Wójta Gminy, 

Skarbnik Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników obsługujących sesję oraz wszystkich 

oglądających transmisję sesji. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o zalogowanie się na 

urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym stwierdziła, że ustawowy skład rady 

wynosi 15 osób, obecnych jest 11 radnych, co stanowi pełne quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad.2) 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Uwag do porządku obrad nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3) 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 i otworzyła dyskusje nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023-2030 
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W głosowaniu udział brało 11 radnych — „za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów „„przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały NR XLIV/319/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 toku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bądkowo na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4) 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023 i otworzyła dyskusje nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych — „za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów „„przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały NR XLIV/320/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 toku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na 

rok 2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 5) 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia w miejscowości Toporzyszczewo Stare Klubu „Senior +” oraz włączenia go w 

strukturę organizacyjną Ośrodka Pomocy Społecznej w Bądkowie i otworzyła dyskusje nad 

przedstawionym projektem uchwały. 
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Ad. a) 

Pan Marek Jankowski, Radny Gminy Bądkowo zapytał, co oznacza dodanie w nazwie Klubu 

Seniora znaku „+? czy oznacza to większe korzyści dla Urzędu Gminy?. 

Pan Wójt Ryszard Stępkowski wyjaśnił, że dotychczas funkcjonował „ Klub Seniora” ale Urząd 

Wojewódzki zażyczył sobie, aby do nazwy Klubu Seniora dodać znak „+”. W związku z tym 

sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym, na wniosek Wójta Gminy. W przeciwnym razie 

groziłaby utrata dofinansowania w kwocie 250 000,00 zł. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

utworzenia ośrodka wsparcia w miejscowości Toporzyszczewo Stare Klubu „Senior +” oraz 

włączenia go w strukturę organizacyjną Ośrodka Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych — „za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia uchwały NR ALIV/321/2023 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 roku w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia w miejscowości 

Toporzyszczewo Stare Klubu „Senior +" oraz włączenia go w strukturę organizacyjną Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bądkowie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 6. 

Radny Pan Ryszard Wiśniewski oznajmił, że lampy chyba częściowo zostały naprawione i 

generalnie świecą prawidłowo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił się z pytaniem do Wójta 

Gminy, czy są jakieś informacje dotyczące funkcjonowania firmy LOGIQA, czy firma 

dostosowała się do zastrzeżeń 1 uchybień, które wynikały z protokołu pokontrolnego oraz, czy 

Urząd Gminy ma w tej sprawie jakieś informacje. 

Ponadto Pan Piotr Kobusiński w swojej wypowiedzi stwierdził, że finansujemy Związek Gmin 

Ziemi Kujawskiej i z naszego terenu mamy delegata - radnego Pana Romana Ciesielskiego, a 

ze strony Urzędu — Pana Wójta i nie mamy żadnej informacji na temat tego, co tam się dzieje i 

na co przeznaczana są te pieniądze. W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z 

prośbą do Wójta Gminy oraz delegata Pana Romana Ciesielskiego, by wspólnie na następną 

sesje, czy komisje przygotować informację na temat. Prośbą tą Pan Piotr Kobusiński skierował 

również do radnego Pana Marka Jankowskiego oraz przedstawiciela Izby Rolniczej — Pana 
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Jaskólskiego, by oni również taką informację przedstawili w sprawie działalności Izby 

Rolniczej, którą również finansujemy. 

Radny Pan Marek Jankowski na chwilę obecną oznajmił, że spotkania odbywają się, co kwartał 

i mamy ustawowe obowiązki dot. składania naszych petycji, które są przekazywane dalej, 

jednak nie mamy prawa głosu. W najbliższym czasie odbędzie się 3-dniowe szklenie na temat 

„Likwidacji Szkół Łowieckich”, i ktoś z gminy powinien zostać przeszkolony. Ponadto Urząd 

Gminy płaci 2% podatku rolnego na Izby Rolnicze. 

Sekretarz Gminy Pan Jarosław Marchwiński wyjaśnił, że odnośnie środowiskowych zaleceń 

dotyczących firmy LOGIQA, nic konkretnego do Urzędu w tej sprawie nie wpłynęło, natomiast 

od strony prawa budowlanego to firma formalnie ma wszystko załatwione. 

Wójt Gminy przypomniał, że my ze strony urzędu zrobiliśmy co mogliśmy i powiadomiliśmy 

wszystkie możliwe instytucje jakie były możliwe, tj. sanepid, Państwowa Inspekcja Pracy, 

Państwowa Straż Pożarna, Wojewódzka Inspekcja Ochrony Środowiska, Nadzór budowlany. 

Ostatnia informacja jaką otrzymaliśmy, to pismo z WIOŚ, które zostało przedstawione Radzie 

Gminy, natomiast Nadzór budowlany stwierdził, że obiekty są użytkowane zgodnie z 

przeznaczenie i umorzył postępowanie. Wójt Gminy zdeklarował, że w poniedziałek jeszcze 

raz powielimy pismo do WIOŚ z zapytaniem, czy firma usunęła wskazane braki i uchybienia, 

i czy firma działa zgodnie z obowiązującym prawem. 

Radny Pan Marek Jankowski poinformował, że do 7 stycznia został przesunięty termin 

składania wniosków dot. dopłaty do trzody chlewnej. 

Sekretarz Gminy Pan Jarosław Marchwiński poinformował, że w naszej gminie funkcjonuje 

punkt nieodpłatnej pomocy prawnej, i zazwyczaj jest co drugi tydzień. Warunkiem koniecznym 

jest wcześniejsza rejestracja oraz trzeba być mieszkańcem powiatu aleksandrowskiego. Pan 

Jarosław Marchwiński radnym i sołtysom w wersji papierowej przekazał harmonogram 

dyżurów oraz zgłoszenie na miesiąc luty i informacje dotyczące punktów nieodpłatnej pomocy 

prawej na terenie powiatu aleksandrowskiego, z których również można korzystać„Nasz punkt 

ma siedzibę w Urzędzie Gminy tj. lokal w podwórku — biuro ODR. 

Radny Pan Roman Ciesielski wyjaśnił, że ZGZK nie występował z żadnym zapytaniem 

odnośnie działalności formy LOGIQA, ponieważ statut na to nie pozwala i nie mamy do tego 

kompetencji. ZGZK ma swój statut. Pan Roman Ciesielski oznajmił, że takim statutowym 

obowiązkiem ZGZK jest wysypisko śmieci i jest to duży problem dla wszystkich sąsiadujących 

gmin. Pan Roman Ciesielski oznajmił, że sprawozdanie mamy i możemy przekazać, podobnie 

jest w Izbach Rolniczych, ponieważ zawsze były składane roczne sprawozdania i przekazywane 

do gmin. 
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Ad. 7) 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o godzinie 9:35 Przewodnicząca Rady Gminy 

Bądkowo zamknęła obrady XLIV sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: "REEWODNIC ZĄCY 
ZM MI s 

Inspektor - AM WSZUŹ 
e zj y Abla F gas 

hi Agata Dąbek 
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Załącznik nr 4 do Protokołu nr XLIV/2022 z obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 roku 

4. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bądkowo na lata 2023- 

  

    

  

        
  

  

  

    

    

    

    

  

  

    

    

    

  

  

    

    

2030 

GŁOSOWAŁO: 11 

Jestem ZA: 11 

Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP Imię i nazwisko Jak głosował 

1; Ciesielski Roman ZA 

EENEM a E 
3| Figas Elżbieta "ZA ki 
4) Grzegórski Piotr a ZA 

$. Hyży Adrian | nie głosował 

6. Jankowski Marek ZA 

Ł Kaszubski Roman | nie głosował 

8. Kobusiński Piotr ZA 
9. - Machalski Marian | BA 

10. -_- Pasiński Henryk - ZA a 

11. Pawlak Mirosława ZA 

=. Pietrzak Tomasz ZA 

13.| Sobiecka-Podlewska Agnieszka nie głosował 

14. Suchara Ryszard ZA 

IE> - Wiśniewski Ryszard "ZA           
PRZEWODNICZĄCY 

p. Ci Vy | ZELDA 
Elzhi iela Figas



Załącznik nr 5 do Protokołu nr XLIV/2022 z obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 roku 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2023 

  

  

  

  

      
  

  

  

    

  

  

  

      

    

  

  

  

  

  

  

    

GŁOSOWAŁO: 11 

Jestem ZA: 11 

Jestem PRZECIW: | 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: | 0 

LP Imię i nazwisko Jak głosował 

|. Ciesielski Roman ZA 

ż. EN 

EIE Figas Elżbieta ZA uj 
4. Grzegórski Piotr ZA 

s] Hyży Adrian nie głosował | 

6] Jankowski Marek | ZA. 

KIE Kaszubski Roman _ | nie głosował 

8. Kobusiński Piotr | ZA 

9.| Machalski Marian (| "ZA 

10. -- Pasiński Henryk ZA | 

I1.| Pawlak Mirosława ZA 

l12.| Pietrzak Tomasz ZA 

13.| Sobiecka-Podlewska Agnieszka nie głosował 

14. Suchara Ryszard ZA 

15.| Wiśniewski Ryszard ZA         
da rę ZĄC ” 

Wy, 9 2) ) 

JA? WA, i 
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Załącznik nr 6 do Protokołu nr XLIV/2022 z obrad XLIV sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 3 lutego 2023 roku 

6. Uchwała w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia w miejscowości Toporzyszczewo Stare 

Klubu „Senior +” oraz włączenia go w strukturę organizacyjną Ośrodka Pomocy Społecznej w 

  

  

  

        

  

  

  

  

  

  

    

  

  

  

  

  

  

  

  

  

    

  
    

Bądkowie 

GŁOSOWAŁO: 11 

Jestem ZA: 11 

Jestem PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP Imię i nazwisko Jak głosował 

r. Ciesielski Roman ZA 

A E 
ET Figas Elżbieta "ZA | 

4. - Grzegórski Piotr ZA 
5s| Hyży Adrian nie głosował | 

6. Jankowski Marek ZA a 

| 7. Kaszubski Roman_ nie głosował - 

| 8. Kobusiński Piotr ZA 

9. Machalski Marian ZA 
10. Pasiński Henryk — ZA 
11. Pawlak Mirosława - "ZA 

12. - Pietrzak Tomasz | "ZA 

13.| Sobiecka-Podlewska Agnieszka nie głosował 

14. -— Suchara Ryszard | ZA 

15. Wiśniewski Ryszard NTI         

PRZEWODNICZĄCY 
RAE Y GMI NY, | 
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